
  Referat  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid og 

sted:  

Tirsdag den 5. november 

Personalehuset 

Fra 17:00 - 19:00  

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, 

Helga Charlotte Lund, Malene Paasch, 

Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, Dorte 

Byrfelt Thorhauge, Tina Faldt og Birte 

Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:   

Mariam Bahadirova og Zofia Ntiriwa 

Frempong  

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen 

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Mads Nielsen 

Gæster:  

Afbud. Thomas Steffensen 

 

Dato for årets møder: 

Mandag 26. august (17:00) afholdt 

Onsdag 2. oktober (17:00) afholdt 

Tirsdag 5. november (17:00)afholdt 

Torsdag 12. december (18:30) 

Onsdag 22. januar (17:00) 

Mandag 24. februar (17:00) 

Tirsdag 1. april(buffermøde) 

Onsdag 30. april (17:00) 

Torsdag 19. juni (18:30) 

 

 

  

 Dagsorden  



”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse af 

dagsordenen. 

 

Godkendt 

 2) Godkendelse af 

referat 

 

Godkendt 

Debat/sparring/arbejdspunkt. 3) Elevrådet Alle elevråd – div info. 

Det store elevråd arbejder for, at der kan 

etableres en gallafest på LhN. Mariam har 

deltaget i et kursus vedr. elevernes 

stemme ind i deres undervisningsmiljø. 

Derudover arbejdes der med juleklipsdagen 

samt en evt. påskefrokost. 

 4) Ny 

afdelingsleder 

Mathilde Jakobsen er ansat som ny 

afdelingsleder pr. 1. november 2024. Hun 

kommer fra en stilling som lærer/PLC-

medarbejder på Lyshøjskolen. Mathilde vil i 

en overgangsperiode fortsat varetage sin 

danskundervisning på mellemtrinnet. Afledt 

af dette laves der et stillingsopslag, som 

forventes besat pr. 1/1-25 eller før.   

Mathilde deltager på næste SB-møde 

 5) Årsberetning Indhold og form 

Det besluttes, at der arbejdes videre med 

en AI-Inspireret årsberetning ud fra de 

emner, der har været arbejdet med 

Udvalgte forældrevalgte SB-medlemmer, vil 

til næste SB-møde, medbringe en AI-

inspireret årsberetning, som stillads til 

årsberetningen. Det er vigtigt, at værktøjet 

anvendes som inspiration, sådan at 

årsberetningen fremstår autentisk. 

 6) Debat i forhold 

til artikler 

omkring 

folkeskoler 

Ungdomsuddannelserne er kritiske i forhold 

til om eleverne er studieparate.  

God debat omkring, hvad grundskolens 

opgave er i et samfund, hvor alle hiver i de 

unge.  

Der indledes dialog med 

ungdomsuddannelserne for at sikre bedst 

mulige overgange for de unge, som vælger 

den vej.  

”Orienteringspunkter”: 7) Der afholdes ansættelsessamtaler til vakant 

stilling på mellemtrinnet d. 25. november. 

Birte har tilbudt at deltage i samtalerne. 

Der afholdes valgnat på Lyshøj nord for 9. 



årgang. Emnet er det amerikanske valg. 

Januar mødet har deltagelse af Lokalrådet. 

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

8) 

 

Gennemset. 

Evt.  Kunne forældrefesterne genopstå. Punkt til 

næste møde 

 

 

 


